



Protokoll Styrelsemöte II VT23
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2023-02-07

Lokal: Rudbeckia samt zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: Ava Bahadoran, Hedvig Leijonhielm, David Wallin, Emma Markestig, Greta Sjöstrand, Gustav Söder, Isa Olsson, Johanna Larsson, Linnea Andersson, Matilda Johansson, Nahuel Roemkens, Victor Backman
- Övriga: Éva Tamás, Lennart Nilsson, Alexander Yaghoubi, Oliwer Kenell, Victor Churchill, Ella Forsblad

Bilagor:

Protokoll I VT23

Löpande budget

Enkät regionaliseringsprocessen

1. Mötets öppnande

17:32

2. Val av sekreterare

Hedvig Leijonhielm nomineras och väljs till sekreterare

3. Val av justeringsperson

Matilda Johansson nomineras och väljs till justeringsperson

4. Närvarande

Styrelsen i sin helhet, inspektör Lennart Nilsson, sakrevisor Oliwer Kenell, programansvarig Éva Tamás, IMU-ledamot Ella Forsblad samt utbildningsansvarig i MF Jönköping Victor Churchill.

5. Adjungeringar

Éva Tamás och Ella Forsblad adjungeras med närvaro- och yttranderätt

6. Förra styrelsemötets protokoll

Greta Sjöstrand uppmärksammar en felskrivning i förra styrelsemötetsprotokollet. Styrelsen beslutar att inte lägga dokumentet till handlingarna.

7. Bordlagda ärenden

Saknas

8. Övriga frågor

Gustav Söder anmäler "Fusklappar till klinstudenter"

Victor Backman anmäler "Föreläsningar för filfak"

Greta Sjöstrand anmäler "Merchutlämning"



Johanna Larsson anmäler ”Sektionsveckan”

9. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs med tillägg av övriga punkter

10. Programansvarig informerar

Éva Tamás informerar att hon lämnat en incidentrapport över wiseflow till it-direktör och tentaservice. Ett möte ska ske inom kort om åtgärder som vidtas inför omtentaperioden så detta kan meddelas studenterna. Arbetet med fastställning av kursplaner för MALA3 har börjat.

David Wallin informerar att han har skickat ut en sammanfattning om LiMURs senaste möte med programledningen och öppnar upp för frågor. Emma Markestig frågar om programledningen funderat över att inspelade föreläsningar för de kliniska terminerna kommer försämra interaktionen mellan studenter och föreläsare. Éva berättar att det finns pedagogiska vinster i att spela in föreläsningar med god framförhållning och ha kommunikation med lärare före/efter föreläsning. Kvaliteten beror mycket på planeringen enligt henne. Didacticum, LiMUR och temagrupper är involverade i framtagningen av de nya policydokumenten. Hedvig Leijonhielm frågar hur det programledningen ställer sig till att föreläsare inte har dykt upp på frågestunder tidigare och hur man ska undvika att detta sker. Éva svarar att det ska undvikas med det nya policydokumentet. Ava Bahadoran frågar hur man ska väga in arbetsmiljösynpunkten i detta eftersom många studenter tycker att distansundervisning är psykiskt påfrestande. Éva informerar att forskning visar att det är viktigt med campusförlagd undervisning under tidiga stadier av utbildning. Mot slutet av utbildningen vill studenter ha mer flexibilitet. Det föreslagna konceptet gör också så man kan titta på undervisningsmoment i samband med den VFU-placeringen man är på. Det ska varvas med teoretiska moment under terminen. Ava informerar att programledningen måste ta hänsyn till studenternas perspektiv. Éva informerar att de kommer ta hänsyn till detta och följa upp. Emma informerar att med nurvarande upplägg så kan man ställa frågor direkt till föreläsaren och denna interaktion kan försvinna med inspelade föreläsningar. Éva informerar att det finns digitala plattformar som kan lösa det här problemet. Matilda Johansson frågar varför det inte går att sprida ut teoridagarna till olika veckodagar. Éva berättar att det är svårt för studenter i Eksjö att åka till Jönköping under veckodagar. Måndagar är inte en möjlig dag eftersom det skulle skada VFU-kvaliteten och det är svårt för föreläsare att komma ifrån sin kliniska verksamhet på en måndag. Victor Churchill frågar varför att ha föreläsare i sal inte är ett alternativ. Éva informerar



att det beror på att det blir för stora ojämlikheter mellan orterna. Ljudkvaliteten blir för dålig.
Matilda informerar om vikten att gå ut med den här informationen till nya studenter.

Victor frågar om det kommer ske en framtida upphandling om Wiseflow eller liknande program.
Éva informerar att det är it-avdelningen som sköter upphandlingen.

11. Hälsorunda

Genomförs

12. MF PR-period

Ella Forsblad informerar om den kommande PR-perioden för "Sök MF".

13. Föregående period

13.1. Mottagningen

Emma Markestig informerar att mottagningen har gått bra.

14. Kommande period

14.1. C-FUM

Ava Bahadoran informerar att alla C-FUM-ledamöter som kan ska gå på C-FUM. Kan man inte gå uppmanas man hitta en suppleant.

14.2. Biljettsläpp pengar och piller

Matilda Johansson informerar att evenemanget är ute på Facebook. Biljettsläpp sker 14/2. Johanna Larsson informerar att det kommer ske fysisk PR på torsdag och fredag och uppmanar styrelsen att delta.

15. LiMUR informerar

David Wallin informerar att LiMUR jobbar med programledningen om undervisningen på de kliniska terminerna.

16. MedSex informerar

Ej närvarande.

17. IMU informerar

Johanna Larsson informerar att öppet hus hålls på LiU 18/3. Johanna kan behöva hjälp från MF.
Hon hör av sig på Slack.

18. Stöd till utspärrade studenter

David Wallin informerar att studenter har spärrat ut sig från MALA2 till MALA3. Dessa studenter behöver göra nya praktiska tentamen för T3. LiMUR ska ha en träff med programledningen och de



spärrade studenterna. Lennart Nilsson informerar att de har fått mycket mejl från utspärrade studenter och att upplägget inte kan påverkas från kursledningen. Upp till 150 studenter kan vara aktuella att göra den praktiska tentamen på T3. Linnea Andersson frågar varför det procentuellt nu är färre som blir godkända på den teoretiska tentamen för T3. Lennart informerar att studenter som har varit i samma basgrupp/strimmagrupp kan ha enorm spridning på resultaten. Frågorna utformas fortfarande på samma sätt som tidigare. Styrelsen och Lennart diskuterar hur arbetsmiljön ska förbättras för spärrade studenter.

19. Kursrepresentanter K8

Linnea Andersson informerar att det inte finns kursreppar för K8. Hedvig Leijonhielm föreslår att styrelsen ska kontakta K8 studenter privat.

20. Mottagningen – förbättringsarbete

Emma Markestig frågar om styrelsen har förslag på förbättringsarbete inför mottagningen. Nahuel Roemkens frågar om eventuella avstängningar rapporteras till kursledning. Emma ska ta med det i förbättringsarbetet.

21. Testamente – samarbete med programledningen

Ava Bahadoran och David Wallin informerar om ett möte tillsammans med sektionsordförande och utbildningsbevakare. Andra sektioner önskar att vi skickar ett testamente om hur vi arbetar med programledningen.

22. Regionaliseringsenkät

Nahuel Roemkens informerar att en regionaliseringsenkät har tagits fram. Johanna Larsson tycker att enkäten borde fokusera mer på studenters välmående. Emma Markestig önskar en fråga kring vad studenter kan få för stöttning kring valet. Isa Olsson önskar att kursledningen gör ett anonymt verktyg på Lisam där studenter löpande kan fylla i vad de tycker. Emma föreslår att studenthälsan kan vara med på information om regionaliseringsprocessen. Gustav Söder föreslår att kursledningen ska förklara för studenterna hur de ska bete sig mot varandra under regionaliseringsprocessen. Nahuel tar med sig synpunkterna i utformningen av enkäten.

23. Budgetdiskussion

Isa Olsson uppmanar alla i styrelsen att se hur deras respektive utskotts budgetposter ser ut och om pengar kan omfördelas.

24. HLR-utbildning



Isa Olsson föreslår att styrelsen anordnar HLR-utbildningar och har tagit kontakt med en instruktör. Gustav Söder tar över kontakten.

25. Påminnelse inför FUM

Hedvig Leijonhielm informerar att besluts- och diskussionsunderlag inför nästa FUM ska tas upp på nästa styrelsemöte.

26. Läkarfracken

Gustav Söder informerar att han har tagit kontakt med TvNo om att lägga till byxor till läkarfracken. Styrelsen diskuterar ett eventuellt införande. Gustav ska ta kontakten vidare.

27. Övriga frågor

27.1. Fuskklappar till klinstudenter

Victor Backman har gjort klart fuskklappar till klinstudenter. Styrelsen kan ge sina åsikter på Slack.

27.2. Föreläsningar för filfak

Punkten flyttas till Slack

27.3. Merchutlämning

Greta Sjöstrand informerar om merchutlämning imorgon 8/2. Ett extra tillfälle kommer hållas.

27.4. Sektionsveckan

Johanna Larsson lyfter frågan om sektionsveckan. Gustav Söder, Victor Backman, Isa Olsson, Greta Sjöstrand, Johanna Larsson och Hedvig Leijonhielm bildar en projektgrupp.

28. Kommande möten

Finns i kalendern

29. Utvärdering


Genomförs

30. Mötet avslutas

20:17



Medicinska Föreningen | **Dagordning, 2023-02-07**

X 

Ava Bahadoran
Ordförande

X 

Matilda Johansson
Justeringsperson